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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2018-06-11 

 

 

Fler och bättre aktiviteter på sportlovet 

 
För flera år sedan föreslog Bålstapartiet att vi skulle införa valfritt sportlov, detta 

då många inte har de ekonomiska förutsättningar att resa bort när det är som dyrast. 

Detta gick då inte att genomföra, men problemet kvarstår. 

 

För att de elever som av olika orsaker måste vara hemma, t.ex. ekonomiska, eller at 

föräldrarna måste arbeta etc, så finns det ett begränsat utbud att ta del av. 

 

 

 

Bålstapartiet föreslår att: 

 

- att kommunen till nästa sportlov utökar sina fritidsverksamheter för dessa 

elever under sportlovet, te.x med dagsutflykter till aktivitetsanläggningar, 

skidbackar, fler verksamheter på hemmaplan etc. 

 

- att dessa skall vara avgiftsfria 

 

 

 

För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

Owe Fröjd 

 


